
PROTOKÓŁ Nr V.2019

z V sesji VIII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
11 marca 2019 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.09 – 18.35.

W sesji uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Przystajń – Radny Zbigniew Kmieć.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GOPS                                                                                  - Aneta Maj-Desperak
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców.  
8. Informacja  starosty  powiatu  kłobuckiego  na  temat  planowanych  zadań  powiatu  na  terenie

Gminy Przystajń.
9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny Gminy Przystajń za rok 2018.
10. Sprawozdanie z realizacji Programu Karta Dużej Rodziny w Gminie Przystajń za rok 2018.
11. Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  Gminy  Przystajń  z  organizacjami

pozarządowymi za rok 2018. 
12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Nr III.13.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie
diet dla radnych Rady Gminy Przystajń,
2)  przyjęcia  programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2019,
3)  uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na terenie Gminy Przystajń na lata
2019-2021,
4) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie na lata 2019-2024,
5) projektu  planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń
od 1 września 2019 r.,
6) zmiany Uchwały Nr IX.79.2015 Rady Gminy Przystajń z dnia 3 sierpnia 2015 r. w sprawie
regulaminu  określającego  zasady  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym
uczniom zamieszkałym w gminie Przystajń,
7)  zmiany  Uchwały  Nr  XXXVI.310.2018  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  26  lutego  2018  r.
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 11/24 w m. Przystajń,
8) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 105 w m. Kostrzyna,
9) powołania członka Komisji Rewizyjnej,
10) powołania członka Komisji Rewizyjnej,
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11) zmiany uchwały nr VIII/46/11 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 czerwca 2011 r. w sprawie:
Statutu Gminy Przystajń,
12) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok,
13) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028.

13. Pytania w sprawach bieżących.
14. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
15. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Przystajń, Radny Zbigniew Kmieć. Powitał
wszystkich obecnych na sali. Złożył życzenia z okazji Dnia Sołtysa. (14:09)

A d 2
Przewodniczący  Rady  Gminy stwierdził  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było
15 Radnych. (14:10)

A d 3
Przewodniczący przedstawił  Radnym  propozycję  porządku  obrad.  W  związku  z  przybyciem
Starosty zaproponował przesunięcie punktu 8 jako punkt 5. Punkty 5, 6, 7 stałyby się punktami
6, 7, 8; następnie zarządził głosowanie.
Porządek obrad po zmianie ustalono jednogłośnie (15 Radnych za).
 
A d 4
Przewodniczący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się
z nim zapoznać. Dlatego poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania.
(14:15)
Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. (14:16)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Henryka Kapuścik, Aleksandra Kierat, Józef Chrzęstek, Marian Drynda, Jadwiga Górnik, Zbigniew
Marczak, Robert Bastrzyk, Jacek Pilarz, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew Kmieć, Paweł Piśniak,
Marcin Tomziński, Janusz Leśniak, Edward Chamela, Marek Zabawa
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 Radnych za). 

A d 5
Informacja starosty powiatu kłobuckiego na temat planowanych zadań powiatu na terenie Gminy
Przystajń. (14:16)
Starosta  Henryk  Kiepura  pogratulował  wyboru  Wójtowi,  Radnym i  Sołtysom.  Poinformował
o zadaniach wykonanych w poprzedniej kadencji. W 2019 r. planują wykonać dokumentację drogi
Górki – Stany. Jakiś czas temu ogłosili przetarg na pozimowe utrzymanie dróg, na które planują
przeznaczyć około 1,5 mln zł. Przygotowują szkoły średnie do przyjęcia dwóch roczników. Będą
w  stanie  przyjąć  około  400  uczniów.  Starają  się  o  nowy  kontrakt  dot.  gabinetów  fizjoterapii.
W  Górkach kontrakt wynosił 7 000,00 zł. Nie planują go jednak likwidować. Potrzeb rehabilitacji
jest  coraz więcej  i  dlatego w Kłobucku również planują taki  gabinet.  Otwarto Klub Dziennego
Pobytu  dla  Seniorów w Hutce,  który  ma  8  uczestników.  Odbyło  się  spotkanie  dot.  transportu
drogowego. Liczą się z tym, że do transportu trzeba będzie dopłacić. Został  powołany Komitet
obchodów 80 rocznicy II wojny światowej. Podczas wizyty Prezydenta Andrzeja Dudy poprosili go
o objęcie honorowym patronatem tej imprezy. Być może z tego tytułu odbędzie się rajd rowerowy
również na terenie Gminy Przystajń.  Powiatowy Przegląd Tradycji  Wielkanocnych odbędzie się
13 kwietnia  2019 r.  w Kłobucku, Powiatowy Dzień Strażaka odbędzie się  12 maja 2019 r.  we
Wręczycy Wielkiej, a Powiatowy Przegląd Orkiestr odbędzie się 9 czerwca 2019 r. w Wąsoszu. 
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Przewodniczący podziękował za gratulacje. Zapytał czy ktoś ma pytania.
Radny Remigiusz Wręczycki zapytał co z drogę Przystajń – Starokrzepice. Kiedy ta droga będzie
wykonana i jej dokumentacja.
Starosta  Henryk  Kiepura  odpowiedział,  że  nie  wiedzą  jeszcze  na,  które  drogi  otrzymali
dofinansowanie, ponieważ są opóźnienia jeśli chodzi o drogi. Droga Przystajń – Starokrzepice na
pewno będzie uwzględniona w planie zadań drogowych. Najpierw jednak musi tam być wykonana
kanalizacja.   
Radna Jadwiga Górnik  zapytała  kiedy zostaną usunięte  gałęzie  na  poboczach.  Było składane
również pismo dot. nawierzchni drogi, ponieważ jest na niej dużo piachu. 
Starosta Henryk Kiepura stwierdził, żeby takie pytania składać do Powiatowego Zarządu Dróg.
Radny Józef Chrzęstek powiedział, że w Borze Zajacińskim obok szkoły brakuje 3 barierek. 
Starosta  Henryk  Kiepura odpowiedział,  że  uzupełnią  te  barierki  jeśli  miałoby  to  poprawić
bezpieczeństwo. 
Radny Marek Zabawa zapytał czy obcięcie subwencji będzie miało wpływ na działanie powiatu
i jak starostwo podchodzi do wypłat dla nauczycieli. 
Starosta  Henryk  Kiepura  odpowiedział,  że  wszelkie  prawa  jakie  mają  nauczyciele  są
respektowane. Opóźnień nie mają. Są terminy i trzeba się z nich wywiązywać. 
Przewodniczący zapytał kiedy jest realna szansa na drogę w Górkach-Stanach. 
Starosta Henryk Kiepura odpowiedział, że on się zawsze broni od tego, żeby powiedzieć kiedy
zostanie coś zrobione. 
Radny Janusz  Leśniak zapytał  o  chodnik  na  Podłężu  Szlacheckim i  czy  będą  robione  jakieś
ścieżki rowerowe. 
Starosta Henryk Kiepura odpowiedział, że jeśli chodzi o ten chodnik w Podłężu Szlacheckim to
ta deklaracja jest aktualna, musieli zrobić jednak wywłaszczenie. Na terenie Gminy Przystajń nie
planują ścieżki rowerowej. 
Radny  Edward  Chamela  zapytał  czy  dojdzie  do  skutku  chodnik  pomiędzy  Wrzosami,
a Brzezinami – te 160 m.
Starosta  Henryk  Kiepura odpowiedział,  że  uzgodnili,  iż  zostanie  to  zrobione  i  zostanie.
W ubiegłym  roku  nie  zostało  to  zrobione,  ponieważ  nikt  nie  zgłosił  się  do  wykonania  tego
chodnika.
Radny Edward Chamela zwrócił się do Radnych Powiatowych, żeby ten temat poparli. 
Radna  Powiatowa  Bożena  Leszczyńska  odpowiedziała,  że  przysłuchuje  się  tym  wszystkim
zgłaszanym potrzebom i będzie dążyła do tego, żeby zostały pozytywnie rozstrzygnięte. 
Radna Powiatowa Renata Tomczyk powiedziała, że ona przychyla się do słów Radnej Bożeny
Leszczyńskiej. Wszystkie interesy będą godnie reprezentować. 

A d 6
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące
załącznik do protokołu. (15:08) 
Wójt przyłączył się do życzeń Przewodniczącego z okazji Dnia Sołtysa. 22 marca 2019 r. ogłosimy
III  przetarg  dot.  sprzedaży  nieruchomości  w  Podłężu  Szlacheckim.  Wpłynęły  zapytania  do
przetargu dot. odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych i dlatego przedłużyliśmy termin
składania ofert do 14 marca 2019 r. 12 marca 2019 r. odbędzie się spotkanie u Wojewody dot. dróg.
Jeśli  chodzi  o  drogę  Przystajń  ul.  Szkolna  i  Krótka  to  jesteśmy  na  drugim  miejscu  listy
rankingowej. Będzie utrzymany kurs autobusów do Kłobucka i do Krzepic. Mamy jeszcze problem
dowozu uczniów do Częstochowy i do Olesna. Dobrze, że tym tematem zajmie się Marszałek. 
Radna Henryka Kapuścik zapytała kiedy będziemy robili drogę Przystajń ul. Szkolna i Krótka.
Zapytała również o drogę Mrówczak – Kuźnica Stara. 
Wójt  odpowiedział,  że  liczymy,  iż  do momentu zakończenia procedury przetargowej będziemy
mieli  już  dofinansowanie.  Na  drogę  Mrówczak  –  Kuźnica  Stara  nie  dostaliśmy  jeszcze
dofinansowania, ale jest przekonany, że tak będzie. 
Radny Zbigniew Marczak zapytał co się zmieniło w normach  zużycia paliw przez samochody
pożarnicze i sprzęt silnikowy będący na wyposażeniu jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych
z terenu Gminy Przystajń.
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Wójt odpowiedział, że doszedł jeden sprzęt do OSP w Przystajni jakim jest motopompa szlamowa
Honda.
Radny Marek Zabawa zapytał o drogę w Dąbrowie. 
Wójt odpowiedział, ze jeśli chodzi o drogę w Dąbrowie to sprawa jest otwarta. Może jutro się coś
dowie. 

A d 7
Przewodniczący  stwierdził,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  komisje,  które  kolejno
przedstawią sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. (15:36)

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury przedstawił
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (15:36)

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przedstawił Przewodniczący
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Radny Remigiusz Wręczycki. (15:39)

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Przystajń  przedstawił
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (15:41)

Brak  uwag  i  zapytań  do  sprawozdań  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  w  okresie
międzysesyjnym.

A d 8
Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania. (15:43)
Sołtys Sołectwa Podłęże Szlacheckie Marcin Wróbel zapytał jak sytuacja wygląda z drogą koło
Pana Franciszka Ćwieląga. Co z tym dębem.
Wójt odpowiedział, że materiał jest już przywieziony. Czekają tylko na wykonawstwo. Jeśli ten dąb
jest na drodze gminnej to trzeba wystąpić do Starostwa o wydanie decyzji. 
Sołtys  Sołectwa Podłęże  Szlacheckie  Marcin  Wróbel  zapytał  co  z  tym boiskiem w Podłężu
Szlacheckim. Obok kapliczki w Podłężu Szlacheckim jest samochód osoby handlującej. Prosiłby,
żeby napisać do właściciela tego samochodu pismo, żeby go tam nie zostawiał.  Przydałoby się
w tym miejscu posadzić jakieś kwiaty.
Wójt  odpowiedział,  że  jeśli  się  uda  sprzedać  lokal  w Podłężu Szlacheckim to  będziemy mieli
dodatkowy wpływ środków i będziemy mogli porozmawiać w tym temacie.
Sołtys Sołectwa Stany Andrzej Lizurej stwierdził,  że na Stanach legary mostu są dość mocno
skorodowane. Chodzi mu również o drogę boczną w kierunku Pana Szymańskiego – jak jest duży
deszcz to piasek wypływa tam na drogę i stwarza niebezpieczeństwo.  
Wójt odpowiedział,  że  mamy  większy  problem,  ponieważ  mamy  zamknięty  most  w  Kuźnicy
Nowej. Na Stanach oczywiście jesteśmy właścicielem tego mostu i przyjrzymy się jego stanowi.
Sprawdzimy jak on wygląda. 
Radny Edward Chamela  zapytał czy Wójt przewiduje wykaszanie rowów z traw i powycinanie
krzewów. 
Przewodniczący  zaproponował wrócić do tego tematu później w punkcie:  Pytania w sprawach
bieżących.

A d 9
Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  Gminy  Przystajń  za  rok  2018
przedstawiła Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak. Stanowi załącznik do protokołu. (15:51)
Brak uwag i zapytań.

A d 10
Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  Karta  Dużej  Rodziny  w  Gminie  Przystajń  za  rok  2018
przedstawiła Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak. Stanowi załącznik do protokołu. (15:53)
Brak uwag i zapytań.
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A d 11
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Przystajń z organizacjami pozarządowymi
za rok 2018 przedstawiła  Inspektor Marta Okaj. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.
(15:54)

A d 12
Przystąpiono     do     rozpatrzenia     projektów     uchwał     w     sprawie (15:59)  :  

1) zmiany Uchwały Nr III.13.2014 Rady Gminy Przystajń z     dnia 29     grudnia 2014     r. w     sprawie diet  
dla radnych Rady Gminy Przystajń (15:59)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  III.13.2014  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia
29 grudnia 2014 r. w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Przystajń (16:06)
Wyniki imienne:
ZA(7):
Janusz  Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Marek  Zabawa,  Aleksandra  Kierat,  Jadwiga  Górnik,  Paweł
Piśniak, Robert Bastrzyk
PRZECIW(1):
Jacek Pilarz
WSTRZYMUJĘ SIĘ(7):
Marcin Tomziński, Zbigniew Marczak, Remigiusz Wręczycki, Marian Drynda, Henryka Kapuścik,
Zbigniew Kmieć, Edward Chamela
BRAK GŁOSU(0):
...

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.36.2019  w sprawie zmiany  Uchwały
Nr III.13.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie diet dla radnych
Rady  Gminy  Przystajń większością  głosów  (7  Radnych  za,  1  Radny  przeciw,  7  Radnych
wstrzymało  się  od  głosu)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz  równoczesne
naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

2)  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2019 (16:07)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Podinspektor Łukasz  Grajcer przedstawił  projekt  uchwały.  Powiedział,  że  na  chwilę  obecną
w porównaniu do zeszłego roku zmieniła się tylko kwota tego programu. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2019 (16:10)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Aleksandra Kierat, Józef Chrzęstek, Zbigniew Marczak, Marian Drynda, Marek Zabawa, Janusz
Leśniak,  Paweł  Piśniak,  Edward  Chamela,  Henryka  Kapuścik,  Remigiusz  Wręczycki,  Robert
Bastrzyk, Jadwiga Górnik, Zbigniew Kmieć, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
…..

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr V.37.2019 w sprawie przyjęcia programu opieki
nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy
Przystajń w roku 2019 jednogłośnie  (15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie
ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie  przycisku na konsoli  elektronicznego urządzenia  do  liczenia
głosów. 
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3)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Wspierania  Rodziny  na  terenie  Gminy  Przystajń  na  lata
2019-2021 (16:11)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak przedstawiła projekt uchwały.
Radny Marek Zabawa zapytał jak ma się to wspieranie rodzin do tych dodatków, które już są.
Wójt odpowiedział, że tutaj nie chodzi o pomoc materialną. To są zupełnie inne tematy. 
Radny Remigiusz Wręczycki zapytał o zdarzenia losowe i klęskę żywiołową. Czy wtedy są brane
pod uwagę dochody.
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak  odpowiedziała, że dochody są ujęte we wniosku, ale nie
biorą ich pod uwagę. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.
 ..

Głosowanie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na terenie  Gminy
Przystajń na lata 2019-2021 (16:18)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marek  Zabawa,  Janusz  Leśniak,  Zbigniew  Marczak,  Paweł  Piśniak,  Józef  Chrzęstek,  Edward
Chamela,  Jadwiga Górnik,  Marcin Tomziński,  Aleksandra Kierat,  Remigiusz Wręczycki,  Robert
Bastrzyk, Henryka Kapuścik, Zbigniew Kmieć, Marian Drynda, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
..

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.38.2019  w sprawie uchwalenia  Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na terenie Gminy Przystajń na lata 2019-2021 jednogłośnie
(15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 
..

4)  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie na lata 2019-2024 (16:19)
..

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.
..

Głosowanie  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2019-2024 (16:22)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marek Zabawa, Janusz Leśniak, Paweł Piśniak, Józef Chrzęstek, Zbigniew Marczak, Aleksandra
Kierat,  Jadwiga  Górnik,  Zbigniew  Kmieć,  Robert  Bastrzyk,  Remigiusz  Wręczycki,  Marcin
Tomziński, Marian Drynda, Henryka Kapuścik, Edward Chamela, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
......

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.39.2019  w sprawie uchwalenia  Gminnego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie
na lata 2019-2024  jednogłośnie  (15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki
oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 
..
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5) projektu planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń od
1 września 2019 r. (16:23)
..

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Kierownik Referatu Oświaty Alina Piśniak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie projektu  planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez
Gminę Przystajń od 1 września 2019 r. (16:26)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marek  Zabawa,  Janusz  Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Zbigniew  Marczak,  Remigiusz  Wręczycki,
Edward  Chamela,  Paweł  Piśniak,  Robert  Bastrzyk,  Jadwiga  Górnik,  Marian  Drynda,  Henryka
Kapuścik, Zbigniew Kmieć, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.40.2019  w sprawie projektu  planu  sieci
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń od 1 września 2019 r.
jednogłośnie  (15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne
naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 

6)  zmiany Uchwały Nr IX.79.2015 Rady Gminy Przystajń z dnia 3 sierpnia 2015 r.  w sprawie
regulaminu określającego zasady udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom
zamieszkałym w gminie Przystajń (Dz. U. Woj. Śl. z 2015 r. Nr 4221) (16:26)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Kierownik Referatu Oświaty Alina Piśniak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  IX.79.2015  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia
3  sierpnia  2015  r.  w  sprawie  regulaminu  określającego  zasady  udzielania  pomocy  materialnej
o charakterze socjalnym uczniom zamieszkałym w gminie Przystajń (Dz. U. Woj.  Śl. z 2015 r.
Nr 4221) (16:33)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marek Zabawa, Józef Chrzęstek, Aleksandra Kierat, Edward Chamela, Paweł Piśniak, Zbigniew
Kmieć,  Janusz  Leśniak,  Zbigniew  Marczak,  Marian  Drynda,  Jadwiga  Górnik,  Remigiusz
Wręczycki, Robert Bastrzyk, Henryka Kapuścik, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.41.2019  w sprawie zmiany  Uchwały
Nr  IX.79.2015  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  3  sierpnia  2015  r.  w  sprawie  regulaminu
określającego  zasady  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  uczniom
zamieszkałym  w  gminie  Przystajń  (Dz.  U.  Woj.  Śl.  z  2015  r.  Nr  4221)  jednogłośnie
(15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.
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7)  zmiany  Uchwały  Nr  XXXVI.310.2018  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  26  lutego  2018  r.
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 11/24 w m. Przystajń
(16:33)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Inspektor Małgorzata Drynda przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXXVI.310.2018  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia
26 lutego 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 11/24
w m. Przystajń (16:42)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marek  Zabawa,  Zbigniew  Marczak,  Marian  Drynda,  Jacek  Pilarz,  Janusz  Leśniak,  Aleksandra
Kierat,  Zbigniew  Kmieć,  Paweł  Piśniak,  Józef  Chrzęstek,  Edward  Chamela,  Jadwiga  Górnik,
Henryka Kapuścik, Robert Bastrzyk, Remigiusz Wręczycki, Marcin Tomziński
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.42.2019  w sprawie  zmiany  Uchwały
Nr XXXVI.310.2018 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie wyrażenia
zgody  na  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  11/24  w  m.  Przystajń  jednogłośnie
(15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

8) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 105 w m. Kostrzyna (16:42)
..
Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Inspektor Małgorzata Drynda przedstawiła projekt uchwały.
Wójt powiedział, że za 10 000,00 zł będziemy musieli nabyć tę działkę. Koszt jest duży, ponieważ
jest to działka pod zabudowę.  
Przewodniczący zarządził głosowanie.
.
Głosowanie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  105
w m. Kostrzyna (16:44)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Zbigniew  Marczak,  Marek  Zabawa,  Marian  Drynda,  Aleksandra  Kierat,  Janusz  Leśniak,  Józef
Chrzęstek,  Marcin  Tomziński,  Zbigniew Kmieć,  Remigiusz  Wręczycki,  Paweł  Piśniak,  Jadwiga
Górnik, Henryka Kapuścik, Edward Chamela, Robert Bastrzyk, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
...
Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr V.43.2019 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  105  w  m.  Kostrzyna  jednogłośnie  (15  Radnych za)
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli
elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.
..

9) powołania członka Komisji Rewizyjnej (16:44)

Przewodniczący poinformował, że powstał Klub Radnych „Nasi Mieszkańcy”, następnie odczytał
projekt uchwały.
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Radna Henryka Kapuścik zapytała kto wniósł ten projekt uchwały do porządku obrad skoro nie
było go w sprawozdaniu Wójta. 
Radca Prawny Adam Biernacki odpowiedział,  że sam projekt uchwały może być wnioskiem.
Mamy do czynienia z sytuacją, że powstał Klub Radnych w trakcie kadencji. Dzisiaj funkcjonują
już pewne rozwiązania jeśli chodzi o Komisje Rewizyjną. Nie ma jednak rozwiązań jeśli chodzi
o Komisje skarg, wniosków i petycji.
Radny Marek Zabawa twierdzi, że zostanie naruszona ustawa jeśli nie zostanie wybrany członek
Komisji skarg, wniosków i petycji. 
Radca Prawny Adam Biernacki odpowiedział, że nie naruszamy statutu. Trzeba było wskazać we
wniosku, który z przedstawicieli Komisji skarg, wniosków i petycji ma zostać z niej wykluczony,
a w ramach jego miejsca powołany członek Komisji z Klubu Radnych, tak jednak nie było i dlatego
chcemy zmienić statut, żeby ten temat uregulować. 
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej (17:43)
Wyniki imienne:
ZA(11):
Marek  Zabawa,  Remigiusz  Wręczycki,  Henryka  Kapuścik,  Zbigniew  Marczak,  Paweł  Piśniak,
Jadwiga Górnik, Marcin Tomziński, Robert Bastrzyk, Marian Drynda, Janusz Leśniak, Aleksandra
Kierat
PRZECIW(1):
Jacek Pilarz
WSTRZYMUJĘ SIĘ(3):
Edward Chamela, Józef Chrzęstek, Zbigniew Kmieć
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr V.44.2019 w sprawie powołania członka Komisji
Rewizyjnej większością głosów (11 Radnych za, 1 Radny przeciw, 3 Radnych wstrzymało się od
głosu)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na
konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

10) powołania członka Komisji Rewizyjnej (17:45)

Zgłoszono wniosek o wycofaniu projektu uchwały z porządku obrad (17:49)

Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie wycofania projektu uchwały z porządku obrad.
Wyniki imienne:
ZA(13):
Zbigniew  Marczak,  Marek  Zabawa,  Aleksandra  Kierat,  Edward  Chamela,  Marian  Drynda,
Zbigniew Kmieć,  Henryka Kapuścik,  Remigiusz  Wręczycki,  Józef  Chrzęstek,  Robert  Bastrzyk,
Marcin Tomziński, Paweł Piśniak, Jadwiga Górnik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(2):
Jacek Pilarz, Janusz Leśniak
BRAK GŁOSU(0):

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad większością głosów. 

11)  zmiany  uchwały nr VIII/46/11 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 czerwca 2011 r. w sprawie:
Statutu Gminy Przystajń (17:50)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.
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Głosowanie w sprawie zmiany  uchwały nr VIII/46/11 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 czerwca
2011 r. w sprawie: Statutu Gminy Przystajń (17:53)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Zbigniew  Marczak,  Janusz  Leśniak,  Jacek  Pilarz,  Marian  Drynda,  Edward  Chamela,  Józef
Chrzęstek,  Henryka  Kapuścik,  Marek  Zabawa,  Zbigniew  Kmieć,  Robert  Bastrzyk,  Marcin
Tomziński, Aleksandra Kierat, Paweł Piśniak, Remigiusz Wręczycki, Jadwiga Górnik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.45.2019  w sprawie  zmiany  uchwały
nr VIII/46/11 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 czerwca 2011 r.  w sprawie: Statutu Gminy
Przystajń  jednogłośnie  (15  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz
równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

Nastąpiła zmiana quorum (17:55). Ilość radnych obecnych na sali obrad: 14
Sesję opuściła Radna Henryka Kapuścik.

12) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (17:55)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.
Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (18:03)
Wyniki imienne:
ZA(13):
Janusz Leśniak,  Józef  Chrzęstek,  Aleksandra  Kierat,  Remigiusz  Wręczycki,  Zbigniew Marczak,
Jadwiga  Górnik,  Marian  Drynda,  Zbigniew  Kmieć,  Robert  Bastrzyk,  Paweł  Piśniak,  Marcin
Tomziński, Edward Chamela, Jacek Pilarz
PRZECIW(1):
Marek Zabawa
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.46.2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy
Przystajń na 2019 rok większością  głosów (13 Radnych za,  1 Radny przeciw)  w głosowaniu
jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.

13) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028 (18:04)

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2019-2028
(18:06)
Wyniki imienne:
ZA(13):
Zbigniew Marczak, Marian Drynda, Józef Chrzęstek, Edward Chamela, Zbigniew Kmieć, Jadwiga
Górnik,  Aleksandra  Kierat,  Remigiusz  Wręczycki,  Robert  Bastrzyk,  Paweł  Piśniak,  Marcin
Tomziński, Jacek Pilarz, Janusz Leśniak
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PRZECIW(1):
Marek Zabawa
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr V.47.2019  w sprawie Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2019-2028 większością  głosów  (13  Radnych  za,
1 Radny przeciw)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz równoczesne naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

Ad 13 
Pytania w sprawach bieżących. (18:06)
Przewodniczący powiedział,  że  2  marca  2019  r.  wraz  z  Wójtem  brali  udział  w  zebraniu
Ochotniczej  Straży Pożarnej w Przystajni  i  na tym zebraniu prosili  go o to,  żeby podziękować
Radnym  za  środki  przeznaczone  dla  OSP.  Przeczytał  pismo  złożone  przez  Pana  Zdzisława
Zawieruchę dot. jego wypowiedzi na IV sesji Rady Gminy Przystajń w sprawie diet dla radnych.
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha powiedział, że ma odwagę do tego, aby przeprosić za
swój błąd, który był spowodowany wzrokowym przeoczeniem.
Przewodniczący przeczytał pismo złożone przez Sołectwo Antonów w sprawie budowy chodnika
i pismo dot. wykonania drogi w Siekierowiźnie - dywanika asfaltowego w ilości około 450 mb. 
Wójt  powiedział,  że  nie  chciałby  zostać  źle  zrozumiany,  ale  w związku z  budową kanalizacji
sanitarnej w miejscowości Antonów przez 5 lat nie można tam nic zmieniać, ponieważ budowę tę
wykonaliśmy z dofinansowaniem. To zadanie nie zostało jeszcze rozliczone. Być może uda nam się
zrobić  tę  drogę w Siekierowiźnie.  Zobaczymy jak  wyjdzie  przetarg  dot.  drogi  w Przystajni  na
ul. Szkolnej i Krótkiej. Jej koszt jednak to około 100 000,00 zł. 
Radny  Zbigniew  Marczak poruszył  temat  drogi  w  Siekierowiźnie.  Miało  tam  być  zrobione
skropienie za 10 000,00 zł. 
Wójt powiedział, że o nakładce asfaltowej pierwszy raz słyszy. Wcześniej nie było o tym mowy.
Nie mamy złych intencji, żeby tego nie wykonać.
Przewodniczący  dopowiedział,  że jeśli środki finansowe pozwolą to Rada Gminy Przystajń się
przychyli do wykonania tej drogi w Siekierowiźnie. Przeczytał pismo Przewodniczącego Komisji
Rolnictwa i Rozwoju Wsi Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej Jarosława Sachajko. 
Radny  Marek  Zabawa zapytał  czy  nie  znalazłyby  się  środki  na  zrobienie  placu  zabaw  dla
mieszkańców Kamińska. 
Wójt odpowiedział, że w budżecie gminy na dzień dzisiejszy nie ma środków finansowych na ten
cel. Wykonaliśmy utwardzenie placu za remizą. Po półroczu proponuje wrócić do tego tematu. Zbyt
dużo jest niewiadomych. 
Radny Edward Chamela powiedział, że rozmawiali o łuku u Pana Sławomira Marczaka i od tego
czasu minął już rok i nadal nie zostało to zrobione, a jest to droga gminna.
Wójt odpowiedział, żeby złożyć zapotrzebowanie na piśmie. 
Radny Edward Chamela uważa, że trzeba wykosić rowy i powycinać krzaki. W ubiegłym roku
3 razy występował o naprawę siedziska huśtawki, które będzie kosztowało 300,00 zł. Zapytał czy
rozliczenie funduszu sołeckiego już jest.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  do  31  marca  2019  r.  będzie  przedstawione  w  sprawozdaniu
z wykonania budżetu. Jest to realizowane co roku. 
Radny Marek Zabawa zapytał kiedy będzie naprawiona droga w Dąbrowie, ponieważ są tam duże
dziury. 
Wójt odpowiedział, że muszą sprawdzić jak ta droga wygląda. 
Radny Remigiusz Wręczycki powiedział, że do końca marca 2019 r. miały być wyniki odnośnie
solarów i fotowoltaiki. 
Wójt odpowiedział, że nie wie nic nowego w tym temacie. 
Radny Robert Bastrzyk powiedział, że na rogu ul. Powstańców Śląskich i ul. Nowej w Przystajni
zawartość kosza się wysypuje. 
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Sekretarz odpowiedział, że wiele koszy jest uszkadzanych, wymienimy go. Jeśli chodzi o imprezy
dziejące się na terenie gminy to zostanie wysłane pismo w tym temacie do stowarzyszeń, żeby
przesyłali informacje o planowanych imprezach.   
                                                                                                         
Ad 14
Informacje, wolne wnioski i oświadczenia. (18:31)
Wójt powiedział, że inwestycja na rynku w Przystajni w połowie czerwca 2019 r. powinna zostać
zakończona i w lipcu 2019 r. chcielibyśmy zrobić takie uroczyste otwarcie rynku. Prosi o pomysły
jeśli Radni jakieś mają odnośnie tej imprezy. Projekt przebudowy drogi 492 i 494 wraca do gry
i być może uda się uzyskać na nie dofinansowanie.

Ad 15
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodniczący  dokonał  zamknięcia  V  sesji
VIII kadencji Rady Gminy Przystajń. (18:35)

Protokolant:                                                             Przewodniczący Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Zbigniew Kmieć
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